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ПРОТОКОЛ № 1 

от проведено заседание на Обществения съвет на СУ „Д-р Петър Берон“ за 

учебната 2019/2020 година 

Днес, 12.12.2019 г. от 17.30, в СУ „Д-р Петър Берон“ – Тополовград, се 

проведе заседание на Обществения съвет към училището. 

То премина при следния дневен ред: 

 

1. Избор на председател и секретар на Обществения съвет; 

2. Запознаване със Стратегията за развитие на училището за периода 

2019-2023 година и етичния кодекс на училищната общност. 

 

На заседанието присъстваха всичките петима редовни членове на съвета: г-

жа Виолета Господинова – представител на финансиращия орган, г-жа Мария 

Атанасова – представител на работодателите, г-н Стамо Стамов, г-жа Таня 

Меракова и г-жа Слава Славова, както и петимата резервни членове: Гергана 

Стоева, представител на финансиращия орган, г-н Иван Замов – представител на 

работодателите, г-жа Светла Славова, г-жа Маргарита Велева и г-жа Златина 

Благоева. 

 

При кворум на присъстващите се премина към изпълнение на дневния ред 

– избор на председател и секретар на Обществения съвет. Решения на заседанието 

се вземат с обикновено мнозинство от присъстващите. При гласуване на 

решенията всеки член на съвета има право на един глас. 

 

1. За председател на Обществения съвет на СУ „Д-р Петър Берон“ беше 

предложена г-н Стамо Стамов. Предложението беше подложено на гласуване: 

Гласуваха „За“ – 9. 

Нямаше „против“ и „въздържали се“. 

Предложението беше прието единодушно. За председател на Обществения 

съвет към СУ „Д-р Петър Берон“ беше избран г-н Стамо Стамов. 

 

2. За секретар на Обществения съвет на СУ „Д-р Петър Берон“ беше 

предложена г-жа Таня Меракова. Предложението беше подложено на гласуване. 

Гласуваха „За“ – 9. 

Нямаше  „против“и „въздържали се“. 



Предложението беше прието единодушно. За секретар на Обществения 

съвет беше избрана г-жа Таня Меракова. 

По втора точка от дневния ред г-жа Соня Пулева- Божилова, директор на 

училището, запозна членовете на Обществения съвет със стратегията за 

развитие на училището за периода 2019-2021 година и етичния кодекс на 

училищната общност. 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито. 

 

 

Председател: …………………………. 

 

 

Секретар: …………………………… 

 

 

  


